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ACTA DE LA MESA NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT JAUME I 
 
Acta número: 7/2020 
Data: 14 de juliol de 2020 
Lloc: Telemàtica, en aquesta direcció https://meet.google.com/hoh-epep-ehh 
Horari: de les 10:00 a les 11:15 h 
 
Assistents: 
Representants de l’administració de la Universitat 
José Joaquín Gual Arnau, president 
Modesto Jesús Fabra Valls 
Andrés Marzal Varó 
José Luis Gordo García-Madrid 
M. del Carmen Pastor Verchili 
 
Representació de la part social 
Jordi Torner Mas (UGT) 
Pablo Jesús Rodríguez Cervantes (UGT) 
Jordi Pilar Campos (CCOO) 
Josep Manuel Quixal San-Abdón (CCOO) 
María Rosa Sos Peña (CSIF) 
Estíbaliz Gómez Pitarch (CSIF) 
José Iglesias Ortega (STEPV-Iv) 
José Francisco Lopez Segarra (STEPV-Iv) 
 
Assessors de l’administració de la Universitat 
Vicente Cervera Mateu 
Jose Carlos Martínez Moreno 
 
Assessors i assessores de la part social 
Mª Jesús Tirado Roldan (UGT) 
Marta Covadonga Mora Aguilar (UGT) 
Clara Eugenia Viciano Ferras (UGT) 
Ana Ester Tomas Catalán (STEPV-Iv) 
Ana Mercedes Vernia Carrasco (STEPV-Iv) 
Andres Piqueras Infante (STEPV-Iv) 
Joaquín Castelló Benavent (CCOO) 
Oscar Coltell Simón (CSIF) 
Sergio Barrachina Mir (CSIF) 
 
Secretari 
Vicente M. Sales Pascual 
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Excusen l’absència 
Rafael Mayo Gual, delega el vot en Jose Joaquín Gual Arnau 
Jesus Lancis Sáez, delega el vot en Modesto Jesús Fabra Valls 
M. Victoria Camarero Suárez, delega el vot en Mª del Carmen Pastor Verchili. 
 
 
Abans de l’estudi dels punts de l’ordre del dia el President manifesta que ahir es va celebrar 
un Comitè de Salut i Seguretat laboral. Que es va enviar un e-coreu del document de retorn. 
Que han hagut 6 PDI que s’han dirigit a vigilasalut@uji.es i aquest ha emès informe 
considerant a 5 vulnerables sense adaptació del lloc de treball i 1 amb adaptació de lloc de 
treball. De PAS han hagut 12 peticions, 1 s’ha desestimat i 11 s’han estimat, però sense 
adaptació del lloc de treball. 
El gerent, manifesta que el PAS va retornant a la normalitat. Va venint a la UJI d’una manera 
presencial. S’ha obert una cafeteria, la de l’Escola, el Café dels Sentits. També hem intentat 
que la guarderia de La Lluna, s’obrira, però no ha segut possible, poca demanda i resultava 
molt costós per la Cooperativa. A la resta de comerços, s’ha insistit a que en la mesura de 
les seues possibilitats que anaren obrint, per detectar possibles problemes. 
La representació de CCOO, manifesta que han tingut consultes de persones que es 
consideren vulnerables, que son persones amb risc, però que poden acudir al seu lloc de 
treball. 
El gerent, manifesta que es dona flexibilitat total, si una persona amb risc considera que anar 
presencialment al matí, suposa un risc, pot acudir per la vesprada. 
La representació del CSIF, pregunta si en el Comitè de Salut i Seguretat Laboral, es va 
comentar el concedir mascaretes al PDI. També manifesta que en medicina, es va fer un 
càlcul d’ocupació d’aules, ¿es va tractar en el Comitè? 
El President, manifesta que en el Comitè es va tractar el tema de la seguretat, retorn etc d’una 
manera general, no específica del PDI. A tot el personal UJI, es dotarà de mascaretes d’una 
manera adient. Sobre l’aforament i ocupació d’aules, totes les dades s’estan actualitzant. Hi 
ha Centres que ja han aprovat els horaris. Si canvia la situació d’aquí al 28 setembre, data 
inici curs, canviarà tot.  
Mª Carmen Pastor, manifesta que en la FCHS es fa cas a totes les indicacions que ens arriben. 
La situació es molt complicada, no podem alçar la guàrdia. 
 

Ordre del dia 
 

1.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 
2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de titular 
d’Universitat per a estabilització d’investigadors Ramon i Cajal (Oferta Pública 
d’Ocupació de l’any 2020) i de la corresponent modificació de la RLT del PDI. 
3. - Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la modificació del Document de 
Carrera Docent i Investigadora.  
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4.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de Conveni de reciprocitat entre les 
Universitats públiques de la Comunitat Valenciana per la percepció del Complement 
de Carrera Administrativa. 
5.- Torn obert de paraules. 
 

Desenvolupament de l’ordre del dia 
 
 
1.- Lectura i aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior. 
 
El President pregunta a les persones assistents si volen fer al·legacions a la proposta d’acta 
de la sessió anterior de la Mesa Negociadora. No hi ha intervencions. El President manifesta 
que s’aprova la proposta d’acta per assentiment. 
 
2.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la convocatòria de places de titular 
d’Universitat per a estabilització d’investigadors Ramon i Cajal (Oferta Pública 
d’Ocupació de l’any 2020) i de la corresponent modificació de la RLT del PDI. 
 
El President i Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que aquest punt 
afecta a 4 professors Ramón y Cajal que estan en la UJI actualment i que finalitzen el seu 
contracte laboral. Estan acreditats a TU. En la taxa de reposició de la llei de pressuposts de 
l’estat, s’estableix una reserva del 15% a contractats Ramón y Cajal, acreditats. En la 
proposta que s’adjunta consta la modificació de la RLT, amb la creació de les places perquè 
puguen promocionar i la proposta del Tribunal. 
El President pregunta a les persones assistents si volen fer al·legacions a la proposta. Cap 
intervenció. El President manifesta que s’aprova la proposta d’acta per assentiment. 
 
  
3. - Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de la modificació del Document de 
Carrera Docent i Investigadora. 
 
El President, manifesta que la proposta, consisteix en la modificació de l’article 9 del 
Document de Carrera Docent i Investigadora, afegint a la promoció des de la figura 
d’Ajudant Doctor i Beatriz Galindo, la figura de professor visitant. 
El que es pretén es que si hi ha algun professor visitant, que estiga acreditat a alguna figura 
i conste la petició del departament, que tinga la possibilitat de promocionar. 
 
La representació de CCOO, manifesta que felicitem a l’administració de la UJI, per 
l’aparició de la figura del professor visitant, dins del document de carrera docent i 
investigadora.  
També pensàvem que desapareixeria la disposició addicional primera, que literalment 
estableix. En les àrees de coneixement amb un nombre reduït de professorat (inferior a 3 
PDI a temps complet) amb una edat superior als 60 anys i amb necessitats docents que 
justifiquen almenys una figura de professorat a temps complet, es podrà contemplar la 
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possibilitat de dur a terme polítiques actives de renovació del professorat mitjançant la 
dotació de places a temps complet sense complir allò establert en l’article 1. 
Amb aquesta disposició garantim a personal UJI amb pocs crèdits (4,5,6) la possibilitat de 
promocionar a CU. Pensem que hi hauria que derogar aquesta Disposició addicional primera 
i demanem al Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, que de la votació del punt de 
l’ordre del dia, separe de la votació aquesta disposició. 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que suprimir la Disposició 
addicional primera, no soluciona tot el problema. El canvi que proposa CCOO, el proposem 
per una discussió posterior, es un tema que tenim damunt de la taula. Tema que es reprendrà. 
La representació de CCOO, manifesta que la trampa està en parlar en la citada disposició de 
personal a temps complet, altra cosa seria si posara pertanyent als cossos docents 
universitaris, ara es pot arribar a CU amb 4 crèdits o amb 0. Si l’equip de govern es 
compromet a estudiar aquest tema,, el vot seria positiu. 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que com he dit abans, teniu el 
compromís de que el tema serà estudiat i debatut. Tenim que pensar que fem amb àrees amb 
pocs crèdits i si en eixes àrees hi ha professorat a temps complet amb més de 60 anys, que 
fem? Ho estudiarem. 
 
La representació de l’STEPV-Iv, pregunta que com afectarà el nou estatut del PDI per al 
curs vinent. ¿En el nou estatut, està prevista la reducció de crèdits per al PDI?. 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que 
Sobre la versió que es coneix de l’Estatut, tot el mon està en contra, es una primera versió, 
esperem a setembre a vore si hi han novetats. El curs vinent es una incertesa, no sabem que 
passarà. L’inici serà complicat. No podem dotar de més recursos. 
 
La representació de CSIF, manifesta que part del professorat dels departaments 
d’informàtica, imparteix docència en altres titulacions. 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que en l’Escola i en particular 
en els departaments d’informàtica, hi ha un excés de força docent. Està en estudi implantar 
un nou grau de robòtica, perquè hi ha prou professorat i no en necessitaríem més. 
 
La representació de CSIF, manifesta que hi ha prou descontent en el PDI, per molts les 
classes on line, no son fàcils d’impartir. El nou Estatut, que crea incertesa. La dedicació 
docent universitària no varia, en molts casos excedeix de 8 hores setmanals. 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que l’esborrany d’Estatut que 
coneixem no deixa clar la dedicació del professorat. El màxim l’estableix en 24 crèdits, però 
deixa llibertat a les Universitats a incrementar-la, depenent de les seues circumstàncies. Com 
he dit abans esperem a vore les versions distintes, segur que hi ha prou modificacions. 
 
La representació de l’STEPV-Iv manifesta que la situació actual està creant incertesa en el 
professorat, l’inici del curs es a data d’ara una incògnita. Hi hauria que forçar a signar el 
conveni col·lectiu del personal laboral de les Universitats públiques valencianes. 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que com sabeu hi ha una 
plataforma a nivell estatal de professorat associat, la versió que es coneix de l’Estatut no ha 
agradat gens a la plataforma. Esperem aconteciments. 
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A continuació i vist que no hi ha més intervencions, el President de la Mesa, sotmet a votació 
la proposta i s’obté el següent resultat: 
Vots en contra: 0 
Abstencions: 2 de la representació de l’STEPV-Iv 
A favor: 8 de la representació de l’administració de la Universitat, 2 de la representació 
d’UGT, 2 de la representació de CCOO i 2 de la representació de CSIF. 
En total 14 vots favorables a la proposta, 2 abstencions i 0 vots en contra.. 
 
4.- Anàlisi, discussió i informe sobre la proposta de Conveni de reciprocitat entre les 
Universitats públiques de la Comunitat Valenciana per la percepció del Complement 
de Carrera Administrativa. 
 
El Gerent, dona la paraula al Vicegerent.  
El Vicegerent, manifesta que la idea es informar, no hi ha que aprovar ni informar. El 
Conveni, consisteix en que si una persona de qualsevol Universitat pública valenciana, per 
qualsevol circumstància passa a prestar serveis a altra, al canviar que se’n porte la moxila 
de la carrera professional de la seua Universitat d’origen i en la Universitat de destí li 
reconeguen els drets que tenia, tant administratius com econòmics. La idea es que el conveni 
es signe en breu. 
Tots els presents mostren la conformitat a la signatura deel conveni. 
 
5.- Torn obert de paraules. 
 
La representació de CCOO, manifesta que en la UJI, s’ha donat el cas d’un professor que 
pel seu interès, s’ha canviat tres vegades d’àrea de coneixement. En la Disposició addicional 
primera del DCDI abans mencionat, hi hauria que precisar  que quan es refereix a professorat 
a temps complet, es refereix a professorat dels cossos docents universitaris i no al d’un 
Ajudant no doctor amb 6 crèdits de docència. En la normativa de professorat contractat 
doctor interí i  fixe que el professorat emèrit no puguera formar part dels tribunals, ja que es 
un jubilat i al jubilar-se perd la seua condició de funcionari, no pot legalment formar part. 
Hi hauria que tindre clara la situació del professorat emèrit en la UJI i en la resta 
d’Universitats. 
El Vicerector d’ordenació acadèmica i professorat, manifesta que un altre factor seria 
regular-lo be en els Estatuts UJI i que ens obligara a adaptar totes les normatives pròpies. 
 
La representació d’UGT, manifesta que les revisions mèdiques que es van suspendre pel 
confinament que es reinicien i que es puguera demanar la cita on line, per a l’inici del pròxim 
curs. 
 
Sense haver-hi més temes per a tractar, es tanca la sessió. 
 
El secretari, 
 

Vistiplau, 
El president, 
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